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BR.0002.5.2018 

Protokół Nr LV/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 25 kwietnia 2018 roku 

godz. 13.00 

 

 

 

1. Otwarcie Sesji 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kole Artur Szafrański, który 

otworzył LV Sesję Rady Miejskiej w Kole o godz. 13.00.  

 

2. Stwierdzenie quorum  

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w LV Sesji udział bierze 19 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych 

uchwał.   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

3. Powitanie gości.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na Sesję gości.  

Z-ca burmistrza Elżbieta Modrzejewska, przewodniczący Rady Miejskiej Artur Szafrański 

oraz przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Izabela Nuszkiewicz złożyli 

gratulacje za osiągnięte w 2017 roku wyniki sportowe oraz podziękowania za godną 

postawę i promocję naszego miasta Pawłowi Lenartowiczowi, Liliannie Podkańskiej, Joannie 

Sołtysiak, Tadeuszowi Łaszkiewiczowi, Mateuszowi Sztrauchowi, Patrykowi Sztrauchowi, 

Marcie Zygmunt, Tomaszowi Brettowi, Martynie Klepczarek, Marii Wasielewskiej i 

Dominikowi Oksiakowi. Złożyli również podziękowania dwóm trenerom, których drużyny 

odniosły wiele wspaniałych sukcesów w ubiegłym roku: Waldemarowi Pietrzakowi z 

„Maratończyka” Koło i  Tomaszowi Brettowi z MLUKS „Triathlon”.  
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Z-ca Burmistrza i Przewodniczący Rady wręczyli okolicznościowe statuetki, kwiaty i 

życzenia Prezesowi Orkiestry Dętej OSP Koło Jerzemu Budce z okazji 15-lecia pracy oraz 

dyrygentowi orkiestry Krzysztofowi Lityńskiemu z okazji 12-lecia pracy. 

 

4. Propozycje do porządku obrad.  

Materiały wraz z porządkiem obrad na LV Sesję otrzymali wszyscy radni w brzmieniu 

następującym: 

1. Otwarcie Sesji 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powitanie gości. 

4. Propozycje do porządku obrad.  

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dla miasta Koła. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Żłobka Miejskiego w Kole. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania oraz ustalenia ich 

numerów i granic oraz wyznaczenia siedzib obwodowych komisji na terenie Miasta 

Koła. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność i współwłasność Gminy Miejskiej Koło. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Koło. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Kole 

przy ul. Dąbskiej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Miejskiej 

Koło dla Powiatu Kolskiego na realizację przedsięwzięcia pn. „Realizacja Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu kolskiego w 2018 

roku.” 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/322/2013 Rady Miejskiej w 

Kole z dnia 28 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia poręczenia spłaty pożyczki  

inwestycyjnej na realizację projektu „Uporządkowanie  gospodarki odpadami na terenie 
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subregionu konińskiego” oraz uchwały nr XXXIII/321/2016 Rady Miejskiej w Kole z 

dnia 28 grudnia 2016 roku w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/322/2013 Rady 

Miejskiej w Kole z dnia 28 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia poręczenia spłaty 

pożyczki inwestycyjnej na realizację projektu „Uporządkowanie  gospodarki odpadami 

na terenie subregionu konińskiego”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

powiatu kolskiego na realizacje zadań.   

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na 2018 rok.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2018-2025. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uznania skargi Pana Zbigniewa S. na działanie Dyrektora 

Miejskiego Domu Kultury w Kole w sprawie niewłaściwego zachowania i działanie na 

szkody osobiste skarżącego za bezzasadną.  

20. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach.  

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Protokół z LII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

23. Protokół z LIII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

24. Zamknięcie obrad LV Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Brak propozycji do porządku obrad. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

Informację z działalności międzysesyjnej przedstawiła Pani Wiceburmistrz Elżbieta 

Modrzejewska. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Pani Wiceburmistrz uzupełniła przedłożony dokument informując o spotkaniach, w jakich 

uczestniczyła w okresie międzysesyjnym: 

 5 kwietnia – udział w spotkaniu organizowanym przez Kuratorium Oświaty, 

 9 kwietnia – spotkanie w Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu, 

 23 kwietnia – spotkanie w Urzędzie Miejskim w Kępnie. 
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6. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacje i zapytania złożyli: 

Radna Izabela Nuszkiewicz poprosiła o wygospodarowanie środków na plac zabaw przy ul. 

Kraszewskiego dla małych dzieci oraz utwardzenie ul. Perłowej na osiedlu za obwodnicą 

miasta. 

Radna Teresa Brzoska : 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Randa Halina Musiałek: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna Alicja Wapińska: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radna Wioleta Skrzypczak: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Radny Mariusz Hanefeld zapytał na jakim etapie jest realizacja uchwały podjętej w roku 

2016 dotyczącej przebudowy oświetlenia na terenie Gminy. 

Radny Ryszard Karolak: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Radny Florian Olejniczak: 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Radny Janusz Miłowski zwrócił uwagę na powstające co roku dziury w nawierzchni ulic oraz 

na wykop przy ul. E. Plater. 

Radna Ewa Lewicka nawiązała do radnego Hanefelda, przekazała, że zgłoszenia o awariach 

są lekceważona i naprawiane dopiero po kilku dobach. Kolejne zapytanie dotyczyło liczby 

osób niepełnosprawnych i ich rodzin i jakie działania zostały podjęte na rzecz tych osób. 
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Radna Lewicka poprosiła o uzupełnienie nawierzchni ulic na os. Płaszczyzna. Przekazała 

również zapytanie mieszkańca w sprawie basenu, dlaczego nie ma wystarczającej liczby 

pracowników i dlaczego część urządzeń jest wyłączana w godzinach wieczornych. Radna na 

koniec zapytała o termin rozpoczęcia funkcjonowania Domu Seniora. 

Radny Tomasz Sobolewski: 

Treść wniosku stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Radna Elżbieta Tamborska zwróciła się do Pani Wiceburmistrz z pytaniem kiedy wpłynął 

pozew od firmy Szurgot i kto reprezentował Urząd Miasta. W związku z uchyleniem uchwały 

Rady Miasta w Kole w sprawie budowy oczyszczalni radna zapytała w jakiej sprawie trwają 

negocjacje Pana Prezesa Sobczaka z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska. Pani 

Tamborska zapytała również czy obciążono kosztami za mobbing Pana Burmistrza i czy 

została wyjaśniona sprawa nauki etyki przez Panią Fabisiak w godzinach pracy w urzędzie. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Pani Wiceburmistrz udzieliła odpowiedzi na część interpelacji i zapytań. W pierwszej 

kolejności odniosła się do naprawy nawierzchni dróg w mieście. Poinformowała, że są w 

trakcie wyłaniania oferty firmy, która zajmie się realizacją zadania. Dodała, że realizowane 

będą następne projekty, a mianowicie budowa ul. Cegielnianej.  

Następnie Pani Wiceburmistrz odpowiedziała na interpelację radnej Musiałek, 

poinformowała, że zostanie zrealizowany zakup wkładu kominowego a także dokona się 

przeglądu reszty zasobów mieszkaniowych. 

Kolejnym tematem jaki poruszyła Pani Wiceburmistrz była opieka nad osobami 

niepełnosprawnymi. Poinformowała, że zadania związane z zabezpieczeniem dzieci i 

młodzieży podlegającej obowiązkowi szkolnemu, zgodnie z ustawą należą do Urzędu Miasta 

i dyrektorów szkół. Jeśli chodzi o rodziny również są objęte pomocą psychologiczną i 

medyczną. 

W kwestii oświetlenia ulicznego Pani Wiceburmistrz przekazała, że jest w stałym kontakcie 

ze Spółką Oświetleniową i dąży do tego, aby miasto Koło miało realizowane w pierwszej 

kolejności zadania dotyczące oświetlenia.  

Pani Wiceburmistrz poinformowała, że na resztę interpelacji i zapytań odpowie na piśmie. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dla miasta Koła. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Hanna Zywert – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Janiak Marcin, Sobolewski Tomasz, 

Wapińska Alicja. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, 

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LV/519/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Żłobka Miejskiego w Kole. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Michalak – Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Sobolewski Tomasz. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LV/520/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia stałych obwodów głosowania oraz ustalenia ich 

numerów i granic oraz wyznaczenia siedzib obwodowych komisji na terenie Miasta 

Koła. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Wojtysiak – Inspektor Urzędu Stanu 

Cywilnego. 

Radny Miłowski zwrócił uwagę na to, że jednej z ulic została zmieniona siedziba obwodowej 

komisji. 
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Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, dwie osoby wstrzymały się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LV/521/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  13 do niniejszego protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność i współwłasność Gminy Miejskiej Koło. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LV/522/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Koło. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Radny Sobolewski zapytał o odpłatne obciążenie i kwotę jaka wpłynie z tego tytułu. 

Pani Wilk odpowiedziała, że jest to 862 zł, jednorazowa kwota odszkodowania, wyceniona 

przez biegłego. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 16 radnych, nikt nie był przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LV/523/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  15 do niniejszego protokołu. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Kole 

przy ul. Dąbskiej. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 18 radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LV/524/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  16 do niniejszego protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Miejskiej 

Koło dla Powiatu Kolskiego na realizację przedsięwzięcia pn. „Realizacja Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu powiatu kolskiego w 2018 

roku.” 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Kataryna Sikorska – Inspektor Zespołu ds. Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LV/525/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  17 do niniejszego protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/322/2013 Rady Miejskiej w 

Kole z dnia 28 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia poręczenia spłaty pożyczki  

inwestycyjnej na realizację projektu „Uporządkowanie  gospodarki odpadami na terenie 

subregionu konińskiego” oraz uchwały nr XXXIII/321/2016 Rady Miejskiej w Kole z 

dnia 28 grudnia 2016 roku w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/322/2013 Rady 

Miejskiej w Kole z dnia 28 sierpnia 2013 roku w sprawie udzielenia poręczenia spłaty 
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pożyczki inwestycyjnej na realizację projektu „Uporządkowanie  gospodarki odpadami 

na terenie subregionu konińskiego”. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Sikorska – Inspektor Zespołu ds. Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LV/526/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  18 do niniejszego protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

powiatu kolskiego na realizację zadań. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Mariola Makowska – Skarbnik Miasta Koła. 

Radna Wapińska zapytała czy kwota 15.000 zł jest z przeznaczeniem na dokumentację dot. 

przebudowy ul. PCK. 

Pani Skarbnik potwierdziła. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LV/527/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową miasta Koła na 2018 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Mariola Makowska – Skarbnik Miasta Koła. 

Dodatkowe zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 
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Radny Sobolewski poinformował, że kwota wkładu własnego, przekazywana na budowę                 

ul. Cegielnianej jest kwotą zabezpieczona przez Radnych na grudniowej sesji w 2017 roku. 

Radny Sobolewski złożył wniosek o zmniejszenie planu wydatków w dziale 750, rozdz. 

75023 § 4580, 4600 i 4610 o kwotę 516.380,84 zł. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie wniosek radnego Sobolewskiego. 

Za wnioskiem opowiedziało się 15 radnych, nikt nie był przeciw, 4 osoby wstrzymały 

się od głosu. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 17 radnych, nikt nie był przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LV/528/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  21 do niniejszego protokołu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2018-2025. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Mariola Makowska – Skarbnik Miasta Koła. 

Dodatkowe zmiany do projektu uchwały stanowią załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów - pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LV/529/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  23 do niniejszego protokołu. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uznania skargi Pana Zbigniewa S. na działanie Dyrektora 

Miejskiego Domu Kultury w Kole w sprawie niewłaściwego zachowania i działanie na 

szkody osobiste skarżącego za bezzasadną. 

Projekt uchwały przedstawił Sebastian Kuty – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
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Radna Tamborska zwróciła uwagę na charakterystyczne podejście Pana Zbigniewa S. do 

karykatury i stwierdziła, że wystawy zwiedzają również dzieci a od dyrektora muzeum 

wymaga się aby pilnował co jest wystawiane. Radna uważa, że reakcja dyrektora była 

prawidłowa i nie powinna być krytykowana. 

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował, że Pan Zbigniew S. dostarczył pismo, w 

którym przedstawił formę przeprosin, jakich oczekuje od Dyrektora Domu Kultury. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Podczas 

głosowania nieobecni byli radni: Obiała Wanda, Polewska Urszula. Za podjęciem uchwały 

opowiedziało się 19 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i nosi nr LV/530/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr  24 do niniejszego protokołu. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła interpelacja radnej 

Teresy Brzoskiej z prośbą o przegląd wału wzdłuż ul. Zamkowej (interpelacja stanowi 

załącznik nr 25 do niniejszego protokołu) i wniosek o udzielenie informacji radnego 

Tomasza Sobolewskiego z prośbą o uzupełnienie wniosku z dnia 14 marca 2018 roku dot. 

stanowiska Pani Ilony Stasiak-Malczyk.(wniosek stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu) 

21. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Artur Szafrański zapoznał radnych z pismami, które wpłynęły w okresie 

międzysesyjnym: 

 

 Pismo Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z dnia 23.04.2018 w spr. 

zatwierdzenia taryf. 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania w spr. stwierdzenia nieważności uchwały 

nr LII/514/2018 z dnia 28 lutego 2018 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu 

modernizacji MZWiK. 

 Pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Koninie informujące o skreśleniu Pani Arlety 

Kwaśnej z listy ławników wybranych na kadencję 2016-2019. 
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 Pismo pracowników Pływalni Miejskiej w Kole z dnia 23.04.2018 roku z prośbą o 

przesuniecie środków na podwyżki dla pracowników. 

 Zarządzenie zastępcze z dnia 17.04.2018 stwierdzające wygaśnięcie mandatu 

radnego Marcina Janiaka. 

 Wyrok WSA z dnia 19.04.2018r. stwierdzający nieważności zaskarżonej uchwały 

Rady Miejskie w Kole z dnia 2 czerwca 2006 roku w spr. regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków. 

 Wyrok WSA z dnia 19.04.2018r. stwierdzający nieważność zaskarżonej uchwały 

Rady Miejskie w Kole z dnia 29 czerwca 2016 roku w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Sienkiewicza, 3 Maja, 

Narutowicza i Słowackiego.  

 Pismo z dnia 25.04.2018r. właścicieli Kawiarni funkcjonującej przy Miejskim Domu 

Kultury z prośbą o umorzenie czynszu za okres wakacyjny. 

 

Radny Piasecki nawiązał do wieloletniego planu modernizacji MZWiK i usunięcia z niego 

inwestycji budowy nowej oczyszczalni. Zwrócił się z pytaniem do Pani Wiceburmistrz czy 

jest na bieżąco w związku z inwestycja prowadzoną przez Prezesa Sobczaka i czy była 

obecna na radzie nadzorczej. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że jest na bieżąco z sytuacją jaka jest w spółkach. 

Radny Piasecki odniósł się również do pisma Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w 

sprawie niezabezpieczenia ubezpieczenia podczas prac inwestycyjnych Miejskiego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w związku z uszkodzeniem pojazdu osoby prywatnej. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że jeżeli szkoda nastąpiła z przyczyn remontu drogi 

postara się to wyjaśnić i zrealizować. 

Przewodniczący Artur Szafrański przekazał, że w związku z poruszeniem po raz kolejny 

tematu modernizacji oczyszczalni należałoby zorganizować spotkanie w Burmistrzem,  

Prezesem MZWiK i specjalistami w tej dziedzinie w celu omówienia dokumentacji i etapu 

realizacji inwestycji. 

Radny Karolak powiedział, że należałoby wystąpić do uczelni, która zajmuje się 

oczyszczalniami o wydanie opinii w tej konkretnej sprawie. 
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Radna Tamborska i radny Olejniczak przychylili się do wypowiedzi Przewodniczącego. 

Stwierdzili, że współpraca z Prezesem MZWiK układa się źle a informacje które są im 

przekazywane są cząstkowe.  

Pani Wiceburmistrz wyraziła chęć organizacji spotkania z radnymi i przeanalizowania 

zaistniałej sytuacji. 

Radna Brzoska zwróciła się z prośba o przeanalizowanie uchwały podjętej przez Radę i 

porównanie z projektem technicznych przedstawionym przez Prezesa Sobczaka. 

Radny Sobolewski korzystając z obecności Prezesa Rosiaka, zapytał, czy inwestycja na ul. 

Zielonej w kierunku „Ekonomika” będzie miała swój dalszy ciąg. 

Pan Prezes odpowiedział, że planowane jest przyłączenie „Wyspy” a w chwili obecnej 

omawiane są różne koncepcje przejścia na drugą stronę rzeki. Z uwagi na wysokie koszty 

przecisku pod rzeką trwają rozmowy ze Starostą w sprawie przeciągnięcia rur na filarach 

mostu. 

Radny Sobolewski wrócił do tematu odszkodowania za mobbing, które zostało wypłacone 

przez Urząd Miasta a powinno być wypłacone po połowie przez przez Burmistrza 

Stanisława Maciaszka i Urząd. 

Mecenas Adrian Stawczyk poinformował, że w związku z tym iż kwota została przekazana 

powódce, pozew w stosunku do Burmistrza został cofnięty. 

Radna Tamborska poinformowała radnych o rozprawie w dniu dzisiejszym Starosty 

przeciwko Burmistrzowi w sprawie zapłaty za wykonanie pomnika żołnierza wyklętego.  

Radna Brzoska zwróciła się do Prezesa Rosiaka z pytaniem czy planuje również przejście z 

energetyką cieplną przez drugi most, na Kaliskie Przedmieście. 

Prezes Rosiak odpowiedział, że planuje rozszerzyć sieć cieplną na tę część miasta. 

Poinformował, że były zamiary wybudowania nowego źródła ciepła ale ostatecznie trwają 

rozmowy w celu przedłużenia istniejącej nitki. 

Radna Wapińska wróciła do tematu Pływalni Miejskiej i zapytała, czy została rozwiązana 

sytuacja dwóch kierowników na obiekcie. 

Radna Tamborska poruszyła temat wypłaty wynagrodzenia dla zawieszonego Burmistrza. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że Zespół ds Kadr i Płac jest na bieżąco w tej sprawie i czeka na 

odpowiedź z ZUS-u w sprawie przyczyny zwolnienia chorobowego. Dodała, że w dniu 27 
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kwietnia będzie w stanie powiedzieć czy zostanie wypłacony zasiłek chorobowy Panu 

Burmistrzowi. 

Radna poprosiła również o rozwiązanie sprawy niepełnosprawnego małżeństwa, które 

prawdopodobnie zostanie eksmitowane z mieszkania. 

 

22. Protokół z LII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Przewodniczący poinformował, że do protokołu z LII Sesji Rady Miejskiej w Kole nie 

wniesiono uwag. 

 

23. Protokół z LIII Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Przewodniczący poinformował, że do protokołu w LIII Sesji Rady Miejskiej w Kole nie 

wniesiono uwag. 

 

24. Zamkniecie obrad LV Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Wobec zrealizowanego porządku Przewodniczący Artur Szafrański zamknął obrady LV Sesji 

Rady Miejskiej w Kole o godzinie  18.00. 

 

                    Przewodniczący  

                Rady Miejskiej w Kole 

                   /Artur Szafrański/ 

 

 

Protokołowała: 

Magdalena Świętochowska 


